
 

 

 

Referat 
 

Generalforsamling 15 marts 2007 
 

 

Deltagere: 

  

Johnny Sørensen Reno Fyn 14-feb 1 

Per Sørensen AVV 14-feb 1 

Paul Rygaard Aabenraa 14-feb 1 

Finn Kallehauge Svendborg 19-feb 1 

Kjeld Jørgensen Svendborg 19-feb 1 

Jan Paulsen Bofa 20-feb 1 

Jørgen Andersen Æres 19-feb 1 

Hans Rasmussen Bogense 22-feb 1 

Søren Littrup Nyborg 26-feb 1 

Kurt Rasmussen Midtfyn 27-feb 1 

Yvonne og Birgitte Skjern 27-feb 2 

Erik Hansen Middelfart 28-feb 1 

Lene Aaby Middelfart 28-feb 1 

Carsten Mørck Middelfart 28-feb 1 

Kristian Bertelsen Vejle 28-feb 1 

 

 

 

1. Valg af dirigent 

Hans Rasmussen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 

I alt 11 stemmeberettigede 

 

3. Formandens beretning v/Per Sørensen 

Per Sørensen fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 

 

4. Godkendelse af regnskab 2006/Kurt Rasmussen 

Kurt Rasmussen fremlagde regnskabet for 2006. - godkendt 

(Regnskabet er vedlagt) 

 

5. Fastsættelse af kontingent for 2007 

Bestyrelse foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 

 

6. Godkendelse af budgetforslag 2007 



Kurt Rasmussen fremlagde budgetforslag for 2007 - godkendt. 

(budgetforslag er vedlagt) 

 

7. Forslag til vedtægtsændringer 

Vedtægterne rettes til ” §5. stk. 4 foreslås ændret til: 

 

” Generalforsamlingen vælger 4 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode 

2 bestyrelsesmedlemmer på valg i ulige år. 

2 bestyrelsesmedlemmer på valg i lige år. 

samt 1 bestyrelsessuppleant for en 1-årig periode. 

Bestyrelsen konstituerer sig med formand, næstformand, kasserer og sekretær på første 

bestyrelsesmøde.” 

- godkendt 

 

8. Valg 

Flg. er på valg 

  

 Ove Rasmussen – udtræder af foreningen, grundet andet job 

 Per Sørensen  

 Finn Kallehauge  

 Carsten Mørck – 

 Hans Rasmussen (suppl.)  

 

Flg. blev valgt 

 

 Lene Aaby for en 1-årig periode 

 Per Sørensen 

 Finn Kallehauge 

 Yvonne Andersen (suppl) 

 

 

9. 

 9.1 Forslag til placering af regionsmøder 2007 

 

Der var flg. forslag til konference datoer og indhold. 

  

  

Forslag: 2 stk. 1 dags konference 10/5 

    29/11 

  1 stk. 2 dags konference 4+5/10 

 

  emner: Marius Pedersen,  Brabrand ny genbrugsplads, Sjælland 

 

 

 

 9.2 Bestyrelsesmøder 2007/8 

 

Forslag: 12/4 + 30/8 + 25/10 + 7/2 



 

 9.3 Generalforsamling 2007 

 

 Forslag: 13/3 08  

 

 

10. Eventuelt 

 

Ingen ting.  

 

Nyt fra medlemmerne: 

 

 

AVV: pr. 1/4 ansættes 1 mand til at tage sig af genbrugspladser Per skal stå for kørslen. 

  Ny positiv bestyrelse – kører styrket videre. 

 

Skjern: kører uændret videre. 

  Tilknytning til affaldsselskabet er endnu ikke afklaret. 

  Ny renovatør pr. 1/1 – Meldgård – medført mange sure borgere 

  Hver dag bringer mange nye udfordringer. 

 

Reno Fyn: Ejet af Kerteminde og Nyborg kommune. – befolkningsgrundlag på 60.000 

  Dagrenovation skal køre som §60 

  Genbrugsindsamling ind under Reno Fyn 

  

Middelfart: Tegner godt i fremtiden 

  Erik starte på genbrugscenteret i Gelsted 

  Fået lavet den gamle presse, men der ligger ansøgning om ny. 

  Dåsesorteringsmaskine er ved at blive finpudset 

  Dagrenovation: gl. Middelfart Kommune kører videre som kommunalt – gl. Ejby og  

gl. Nørre Aaby skal i udbud. 

  Storskraldindsamling er endnu ikke besluttet. 

 

Nyborg: Søren sidder på bestiller kontor – og arbejder nu kun med affald og renovation. 

  Har netop fået udarbejdet informationsmateriale 

  Meget koordineringsarbejde. 

 

Bofa: Marius Pedersen har taget ca. ½-delen af papiret på Bornholm, resten forventes afsat 

til nyt biobrændselsanlæg – det skal lave 10 mio. l. etanol om året. 

  HCS har vundet kørslen af dagrenovation. 

  Shark cont. kører godt. 

 

Aabenraa: Nu 5 kommuner. – pr. 1/1 08 er alle genbrugsstationer og genbrugsbutik kommunalt 

drevet. 

  shark kører ikke. – en anden komprimator kører heller ikke. 

  Indkøringsvanskeligheder på ØK-systemet. 

 

Svendborg: Genbrugsstationens placering endnu ikke afgjort. 



  Hårdt plastik køres til Marius Pedersen, som baller det. 

  Gips går til gipsrecyckling i stedet for deponi. 

  Meldgård er ny renovatør. 

 

Vejle: Der er mange planer. 

  Børkop har fået nye store containere,  elektroniks adgangskontrol samt tælleapperat. 

 

Midtfyn: Kører uændret. Har netop lavet nyt budget. 

 

Nordfyn: Har endnu ikke noget budget. 

  Mange på plastmarkedet p.t. bl. a. Dansk Affald og Frandsens Industri. 


